

AL

PROTEINS

The ✓ Choice



www.alproteins.com

ABOUT US

AL Proteins has been promoted and driven by Afzal Latif, who is an Industry veteran for the last 27 years. He was also the President of All India Buffalo Meat Exporters Association for a period of 3 years.

In a very short span of time AL Proteins has successfully launched multiple brands to different countries as follows:

 to the Middle East & North African Markets.

 to Vietnam & other South East Asian Countries

The Premium Quality Halal Buffalo Meat Products are produced only in APEDA approved Integrated Buffalo Meat plants under strict supervision of the experienced and Qualified Quality Professionals of AL Proteins.

AL Proteins has successfully established itself as a Trusted Trading company and has sold products to more than 30 countries across the globe.

AL Proteins has also entered into sourcing agreements with companies of International repute and is helping them to expand their Indian Buffalo Meat Business in different parts of world.

“HIGH QUALITY MEAT
YOU WOULD LOVE TO EAT”





关于我们

AL Proteins 团队创始人 Afzal Latif 作为行业内的资深人士,有着27年的丰富经验,对原材料的采购 筛选、屠宰、修割直到包装出口的每一个环节都有相当熟悉。 他还曾连续担任三届的《印度布法罗肉类出口商协会》主席。

由于 Afzal Latif 在行业内有着广阔的人脉资源,凭借着自身的影响力及口碑,所以在很短的时间内, AL Proteins 已成功向不同国家推出多个自创品牌,具体如下:

自创的 **Latif** 和  品牌 专供中东和北非市场。

自创品牌 **2828** 和 **8080** 和 **alize** , 主要供应越南及周边市场,得到高度的市场认可

我们的水牛肉产品的整个生产过程全部都在具有 APEDA 认证的水牛肉屠宰厂里完成,并经过 AL Proteins 团队经验丰富的专业质检人员的严格监督。

AL Proteins 团队还成功地和世界顶级的肉类采购商建立了长期合作的战略合作关系,并已向全球30多个国家销售产品。

AL Proteins 团队还与国际知名销售商签订了采购协议,他们在世界各地推广印度布法罗肉类业务。



PRODUCTS



TOP SIDE

针扒
وش فخذة

41



THICK FLANK

霖肉
سمانة

42



SILVERSIDE

脍扒
ظهر فخذة

44



RUMPSTEAK

尾龙扒
كو لاطة

45



STRIPLOIN

西冷
روزبيف

46



TENDERLOIN

牛柳
فلتو

31



CHUCK TENDER

黄瓜条
صوابع

64



KASHILA

龟腱
موزة الفراخ

47



SHIN/SHANK

前/后腱
موزة

60



FLANK

牛腩
فلانك

19



TRIMMING

肋条
ترمينج

66



FORE QUARTER

腹肉
الربع الامامي

18

BRANDS

Latif®
لطيف



2828®



8080®



alize



We regularly participate in various International Exhibitions like:

SIAL CHINA

SIAL PARIS

GULF FOOD

ANUGA - COLOGNE

And many more...



INDIA THE ✓ PLACE TO BE IN

- World's Largest Producer of Milk.
- World's Largest Exporter of Frozen Halal Boneless Buffalo Meat.
- 112 Million Buffaloes, and growing.
- Annual exports of over 2.2 Million Tones CWE.
- Annual exports of over USD 4 Billion.
- OIE approved FMD Control Program.
- Export to more than 70 countries.
- 80+ world class APEDA approved Integrated Buffalo Meat Plants.
- 100% HALAL Buffalo Meat Production.

"We Don't Just **MEAT** Expectations,
We Exceed Them"



OUR TEAM

Afzal Latif (Founder, CEO) (创始人, 首席执行官)

Experience of over 27 years in the Buffalo Meat Export Industry including 3 years as the President of All India Meat Exporters Association.

从事印度水牛肉行业采购及出口超过27年, 拥有非常丰富的经验及人脉, 曾连续三年担任《印度肉类出口商协会》主席。

Anjum Lakhani (Head-International Sales) (负责国际销售)

Experience of over 30 years in International Sales of Frozen Buffalo Meat.

从事冷冻水牛肉国际销售超过30年, 有丰富的销售经验及广阔的销售渠道

Siraj Sumar (National Head - Quality & Production Control) (负责质检- 质量和生产控制。)

Experience of over 35 years in the Quality and Production control of High Quality Frozen Buffalo Meat.

负责生产优质冷冻水牛肉, 资深质控总监, 超过35年的实战经验

The Above Core Team is being effectively assisted by a group of highly motivated, dedicated and experienced professionals.

以上团队由一群积极向上、敬业爱业且经验丰富的资深人士倾力打造。

BUSINESS SEGMENTS

Our Brands:
自有品牌

2828®

Latif®
لطيف



8080®

alize

SOURCING of high Quality HALAL Buffalo Meat for International companies of repute.

- 为国际知名公司采购优质清真水牛肉。
- INTERNATIONAL TRADING to more than 30 countries worldwide.
- 遍布全球30多个国家的国际贸易。
- CONSULTANCY SERVICES for Operational Excellence in the Indian Meat Industry
- 印度肉类行业卓越运营顾问服务。

Countries where we are the preferred Brand



Angola



Armenia



Azerbaijan



Bahrain



Congo Dem.



Congo Rep.



Egypt



Gabon



Iran



Iraq



Jordan



Kuwait



Lebanon



Maldives



Saudi Arabia



Syria



U.A.E.



Vietnam



Algeria



Oman



Senegal



Mauritius



Cambodia

2828®

Latif®
لطيف



8080®

alize

AL
PROTEINS

53, Victoria Road, Mumbai - 400010, India

WhatsApp: +91-9820137864 | Phone: +91-22-23744123 | WeChat: afzal_latif

E: alatif@alproteins.com / sales@alproteins.com

www.alproteins.com



INDIAN PROTEIN INDUSTRY. ENDLESS POSSIBILITIES.